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U Bjelovaru je 26. ožujka, u Maloj vijećnici Bjelovarsko-bilogorske županije, održana tiskovna
konferencija članova županijske skupštine. Točnije, Miroslav Čačija, Stanko Grčić i Zlatko Salaj
govorili su o svom daljnjem radu i djelovanju kao članovi Županijske skupštine koji su izašli iz
HSS-a, te o nekorektnim i neistinitim izjavama vodstva HSS-a Bjelovarsko-bilogorske županije.

  

Želja im je bila upoznati javnost s razlozima njihovog istupa iz Hrvatske Seljačke Stranke. Na
početku same konferencije nazočni su dobili dokument sa zaključcima o djelovanju ŽO HSS-a
Bjelovarsko-bilogorske županije. Bivši predsjednik kluba HSS-a Miroslav Čačija započeo je
tiskovnu konferenciju govoreći kako su se za ovaj korak odlučili nakon dosta dugo vremena,
točnije od stranačkih izbora za čelno mjesto predsjednika stranke na nivou države. Od dva
kandidata, Damira Bajsa i Branka Hrga, oni su se odlučili za čovjeka iz našeg kraja. Međutim,
za izbore kažu da su upitno legitimni jer im je navodno bilo rečeno unaprijed da će pobijediti Hrg
s točno navedenim brojem glasova, što se kasnije i ispunilo. Nadalje, nakon što se Josip Friščić
odrekao svog mandata u saboru, njegovo mjesto je trebao  preuzeti Damir Bajs kao drugi na
listi, s čim se navodno Branko Hrg nije mogao pomiriti i to je na kraju rezultiralo isključivanjem
Damira Bajsa iz stranke.
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– Već tada smo znali da na idućim lokalnim izborima to neće biti dobro za HSS. – rekao je
Miroslav Čačija. Došlo je do podjele, i u drugoj garnituri na čelu s Dinkom Pirakom pojavili su se
ljudi koji nisu dotad ništa napravili u stranci. Mnogo ljudi je nakon toga napustilo stranku, gotovo
pola članstva. Navodno se počelo pričati o prijevremenim izborima unutar stranke, a u tom
slučaju bi najvjerojatnije došlo do promjena. Kap koja je prelila čašu i odlučila o njihovom
odlasku je upravo dokument koji su podijelili na uvid na početku tiskovne konferencije, prema
kojem, rekao je Čačija, se od njih jednostavno traži da ne razmišljaju svojom glavom te da budu
poslušnici i oporba Županijskoj skupštini. Osnovano je i vijeće odgovornosti unutar stranke, i
bilo je jasno što će se dogoditi svakom tko se ne bude slagao s odlukama stranke i glasao
drugačije od ostalih članova.

  

Stanko Grčić, bivši gradonačelnik Čazme, glavni tajnik HSS-a i saborski zastupnik, rekao je
kako pojedine odluke trenutnog vodstva HSS-a graniče sa zdravim razumom, jer imaju
zamjenicu gradonačelnika iz redova HSS-a, a naloženo im je da pri donošenju akata glasaju
protiv nje i da budu oporba vodstvu županije. Preuzima odgovornost što je u trenu odlaska na
mjesto glavnog tajnika u Zagreb on doveo čovjeka na svoje mjesto, bez izbora, što se
naknadno očitovalo kao pogreška. Smatraju da se unutar stranke radilo u cilju da oni kao
»nezdravo tkivo« odu iz nje još otkako je i sam Damir Bajs izbačen. Sada ih zanima kako će se
stranka ponašati prema preostala dva HSS-ova člana Županijske skupštine. Grčić je i dodatno
upozorio na nedosljednost HSS-a rekavši kako je HSS sklopio koalicijski sporazum s HDZ-om
na državnoj razini, što se mora odraziti i na županijskoj razini. Prema tome, ako HDZ podržava
župana, trebao bi to činiti i HSS, ne se organizirati kao oporba.

  

Zlatko Salaj, bivši direktor Bjelovarskog sajma d.o.o. dodao je kako je stranka od njega odustala
još pred godinu dana kad u pojedinim dijelovima županije za njega nije htjela ni skupiti potpise
za zamjenika župana, a tumačilo se kao da HSS nema kandidata za zamjenika župana.
Vrhunac je bila objava da je izašao iz stranke pet dana prije ove tiskovne konferencije, a
zapravo je to učinio tek dan ranije. Uvidio je da interesi vladaju ovom strankom, i nije želio da se
preko njega tako nešto ostvaruje. Upravo iz tih svojih razloga odlučio se na istup iz stranke.

  

Plan je da ubuduće djeluju kao nezavisni klub, te da sudjeluju u donošenju i podrže akte koji će
se donositi u korist građana i za njihovo dobro. Ne planiraju ući u neku drugu stranku jer se i
dalje slažu s temeljnim principima i programom stranke, i od njih nisu odustali. Nastojat će
nezavisno djelovati dalje u tom pravcu, i podržavat će dobre odluke koje dolaze od izvršne
vlasti.
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  Novinari su upozorili na pojedine nelogičnosti, i pitali zašto se nisu ranije, kad su imali većumoć, zauzeli za dobrobit Damira Bajsa, te je li već tada stranka bila podijeljena. Miroslav Čačijaje odgovorio da je na nivou HSS-a bila situacija tako postavljena da su svi glasovi jednaki, ipredsjedništvo nikad nije samo odlučivalo, tako da njihova neslaganja nisu imala utjecaja nafinalnu odluku. Međutim u tom trenu se nisu odlučili na istupanje iz HSS-a jer su procijenili da bistranka imala više koristi od njih da ostanu djelovati unutra. Ipak, nakon godinu dana uvidjeli suda njihovo djelovanje nema efekta, a nove odredbe vodstva stranke se kose s njihovimprincipima. Na pitanja u čemu je sad razlika, nisu dali konkretan odgovor, osim da je s njihovomdirektnom potporom Damira Bajsa pred godinu dana cijela županijska organizacija HSS-a bila uopasnosti od raspuštanja. Doduše, upitno je koliko je Damir Bajs danas spreman stati uz njih,nakon objava o problemima u kojima je ostala županija, pa i sam Bjelovarski sajam d.o.o. spreko 7 milijuna kuna duga.  
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